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 וועד מקומי קיסריה

 

 2022מאי   16     

 225.8.מיום  24פרוטוקול מישיבת הוועד בזום מס' 
 

 :משתתפים 
חברי הוועד : מושיק סגל, ליאור בר, אילנה סיגל, חגי דדי, אופיר מנור, דבי נייקרוג, רווית 

 . אלי רוטברמי, 
 . אילן בן יעקב, שמוליק נובהארי, מוריה חצב רוקמןחסרים : 

 חנה פורת. , מירה חונוביץוועדת ביקורת : 
 . ראשי וועדות חיצוניים : ציפי ביטון ישי )חינוך(

 , ענת ציפקין. דב מגן וועדת מליאה : 
 . חפ"קבמנהל מחלקת בטחון , , משה רוזנטולר מנהל תחום מוניציפאלי ,חפ"ק : אילן הנגבי
  גל יזרעאלי:  מועצה אזורית חוף כרמל מנהל מח' ביטחון

 עיתונות חדשות קיסריה : רותם גוטמן. 
 )תושבי קיסריה( , חגיאברהם , ברכה חוטר אורחים : יונתן

 
 נושאים :

 
 בהתאם לסדר היום שהופץ.

 
 

   41אישור פרוטוקול מס' 
 מושיק סגל, ליאור בר, דבי נייקרוג, חגי דדי, אילנה סיגל, אופיר מנור.  –  6בעד : 

 
על אירועי יום השואה, יום הזיכרון ויום העצמאות  מושיק פותח בתודות ליוליה וצוות החפ"ק

מסביר בקצרה על אתר הוועד החדש שיעלה בקרוב כמו כן , שהופקו ברמה גבוהה ומרשימה
 ויחליף את האתר הנוכחי. 

 
אופיר מנור יו"ר ועדת התחבורה מציג את עצמו בפני האורחים ומעדכן על   –תחבורה 

בעקבות נסיעה מהירה כל ימות השבוע ברחוב   11שינויים שעומדים להתבצע בשכונה 
בנסיעה לא בטיחותית של רכבים ברחוב שהפך להיות רחוב  והיהלום ע"י נהגים מקצרי דרך, 

  פעה באמפיתיאטרון.מרכזי ומסוכן במיוחד בימים בהם מתקיימת הו
במקומות רבים ביציאה מהרחובות חונים תושבים באופן שמסתיר את שדה הראייה ובעקבות  

 כך קרו מספר תאונות שלמרבה המזל נגרם בהם נזק לרכוש בלבד. 

 בעיות נהיגה במהירות וצפיפות ושדה ראיה מוגבל על רחוב לשם במקטע ברקת יהלום.
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 ים:להלן עיקרי השינויים המתוכננ

סטריים במקומות בהם ישנה בעיית עבירות: רח' לשם -הסדרת מקטעים חד  .1

 לשם(-)במקטע ברקת יהלום(, רח' טופז )במקטע יהלום

בנוסף להסדרים שאושרו בשנת  – הסדרת חניה על המדרכה ברחובות נוספים   .2

2021 . 

     הסדרת פסי האטה ברחובות יהלום וברקת, בהם ישנה נסיעה במהירות מופרזת    .3

 באופן קבוע. )כולל החלפת פסי האטה פלסטיים בפסים תקניים מונעי רעש(

  קמ"ש" בכניסות לשכונה מרח' יהלום משני צדדיו.  30הסדרת תמרורי "      .4

 עדכון מעברי חצייה כולל הסדרת נגישות.      .5

 

שער הכניסה לרח' יהלום ייסגר   : יתבצע ניסוילבקשת אופיר ומושיק לקב"ט הישוב ולרביב: 
עם אפשרות פתיחה לתושבים בלבד. זאת כדי לבחון אם אכן   -באופן זמני למשך חודש ימים 

 חל שינוי לטובה.

שדה רחוב כנרית הינו רחוב מסוכן , בוצעו בו הסדרי חניה אך עדיין יש בעיות  -אילן הנגבי 

  ראיה מהירות וסכנות.

מתושבי הרחוב. יש להקפיץ את ההודעה  40%-, ענו רק כ לתחילת החודש בוצע סקר, עד

 אחריות רביב מול המוקד.  –שנית לתושבי הרחוב 

  סיור עם גל יזראלי מהמועצה, ולחשוב על פתרון נקודתי. יבוצע -חד משמעי באם הסקר אינו

 
תושבים מתלוננים על גביית   – הרכבת לתושבי קיסריהבנושא חניה בתשלום בחניון 

 תשלום בגין חנייה אך מכיוון שהחניון שייך ל"רכבת ישראל" ייבדק הנושא מולם.
 

אורטל גלר מצוות ההיגוי  עם יצא לדרך בשיתוף  פרויקט שדרוג גני משחקים בישוב – חינוך
היא מציגה את תוכנית  של ביה"ס ורותי שפריר מעצבת גני משחקים בעלת ניסיון בתחום.
  –  ₪2022 לשנים  1,500פרויקט שדרוג וטיוב מתקני משחק וכושר שתקציבו המאושר הוא 

 ₪.   2,500, לאחר בדיקה חסרים  2024
נעשה מיפוי גנים קיימים וסיורים ופגישות עם אד' נוף ואנשי החפ"ק וכן סיורים בגנים אחרים  

הגנים הקיימים וכן אפשרויות להקמת גנים . אורטל מציגה אפשרויות לשדרוג לצורך השראה
 שיתנו מענה גם לקטנטנים וגם לבוגרים.  חדשים

 
ברכה אברהם מעלה את הצורך במתקני ספורט לגיל השלישי ומסבירה כי בזמן הקורונה 

 בעקבות באיסור להגיע לחדרי כושר סגורים.  בפארק כושר במיוחד הורגש הצורך 
 כיום בכל השכונות םכל גני השעשועים הקיימי רשימת את ביישוב אילן מבקש לפרסם 

 בקיסריה.
 

ציפי מעלה את נושא המלגות ככדי לעודד עשייה התנדבותית ודוגמא אישית,  – מלגות
מסורת של הוועד שנים את הילדים ולהביאם למצב של דוגמא אישית, זו לעודד  הרעיון הוא

 רבות.
 בתחילת שנת הלימודים מקיימים אירוע מכובד בו מעניקים את המלגות למצטיינים.

 את נושא הפצת הפרסום בנוגע למלגות בחינוך הדתי יוביל חגי. 
 

  הפרוגרמטורכי במהלך שבוע קרוב תתקיים פגישה עם עדכן אילן מ – מרכז תרבות
 וכשבועיים לאחר הפגישה יגיש הפרוגרמטור תוכנית ראשונה. 
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חודשים לאחר מכן ייבחר קבלן והעבודות   4  – 3הצפי הוא כי בדצמבר התב"ע תאושר וכי כ
 יחלו. 

ץ, לאחר קבלת הצעות מחיר למבנים היבילים ירכשו  כמו כן במרכז הנוער הסתיים השיפו
 חודשים. 4 – המבנים ויותקנו כל זאת זמן משוער לסיום כ 

 
ליאור מסביר את התכיפות להקמת קבוצות שומרים בישוב כל זאת בעקבות  –ביטחון 

 ובקיסריה והתרופפות תחושת הביטחון של התושבים. המקרים האחרונים שקרו במדינה
אנו הולכים לכיוון שהוועד הנוכחי חותר אליו מיום הקמתו, הזרוע הביצועית שלנו היא החפ"ק 

חברי הוועד רוצים להמשיך ולהעביר סמכויות לחפ"ק,  גם בשמירה על מוסדות החינוך.
 לדעתנו הגוף היחידי שיכול ליישם בפועל את נושא הבטחון. 

 
הן שנים פחות טובות  2022  – 2021מנהל אגף הבטחון בחפ"ק מסביר כי שנת  משה,

בתחום הבטחון בישראל וגם בישוב. כמות הפריצות הייתה גדולה וכך גם כמות גניבת רכבים 
. היו לא מעט הצלחות אך במבט לשנת  ובעקבות כך גדלה פעילותה של מחלקת הביטחון

אנו מבינים שמאפיינים רבים משתנים, עולם הפשיעה מתרחב וכך גם   2023  – 2022
 פריצות לבתים. 8 -נכון להיום קיימים כ ייה של האזרח מול המשטרה גדלה.הציפ

 אנו בוחנים עפ"י התקציבים מה ניתן לעשות. ברור שהפלטפורמה חייבת לעבור שדרוג. 
 אין אישור למערך אבטחה חמוש, רק המשטרה יכולה לתת אישור כזה. 

 ולה.התחלנו באימון מערכות חושות אך משטרת ישראל אינה משתפת פע
 

אך "הגלגלים על שולחנו  חמפקד המחוז היה בפגישה בקיסריה, הנושא מונכי אלי מוסיף, 
מסתובבים לאט" אנו תקווה כי הדברים יתקדמו. יש לנו מערך אבטחה שיכול לשמש דוגמא 

 לכל ישוב וממתינים בקוצר רוח לאישור המשטרה לתפקיד שוטר קהילתי. 
חמושים הם כוח הרתעה והפגנת נוכחות בשטח היא חיובית  לדברי אלי גם אזרחים לא  

 מאוד.
 ההרגשה היא שאם אנו לא נתארגן ונפעל אף אחד אחר לא יעשה זאת עבורנו. 

 
מתייחס לאירוע הגניבה  ראש אגף ביטחון חרום במועצה אזורית חוף כרמל –גל יזראלי 

גישה בבית הספר ( תתקיים פ9.5.22מחר )והנזק שאירע בבית הספר ובבית הכנסת. 
ים ונוכל ללמוד מה אירע שם בדיוק. למקומות הנ"ל יש מערכות אירועה"קיסריה" לבדיקת 

מיגון וחברה שנותנת את שרותי הביטחון ובתחקיר נוכל לבדוק היכן ואם היו כשלים. בכל 
של הוועד ואומר אני  טחון. גל מתייחס ליוזמת הביטחוןימקרה יהיו שינויים בכל הקשור לב

ביטחון אך ניתן לשאוף ליותר ביטחון.    100%בר ליוזמה אך יש לדעת כי לא ניתן לתת מתח
לדבריו האבטחה נמצאת בשלושה מעגלים : הבית של התושב )אחריות אישית(, אחריות  

ת מבואות הישוב(, ככל ששלושת המעגלים יעילים  חהנהלת הישוב ומשטרת ישראל )אבט
 הם מייצרים תחושת ביטחון. 

 
, לדאוג לסגירה דיגיטלית ולמנוע  בעד עבודה מול חברת שמירה אחת  –קיסריה  בתושחגי 

באופן דחוף כניסה ברגל או באופניים לאנשים לא רצויים. לדבריו יש להפנות את כל 
 בכל התקציבים לנושא ביטחון בלבד. המשאבים לנושא הביטחון ולהשתמש

 
 הביטחון. וכן תוכנית לביטחון בהקדם.   אין ספק שהתקופה האחרונה מאיצה את נושא -ליאור

תוך שלושה חודשים תוגש תוכנית אב לביטחון עם מתנדבים, נתקצב את הנושא ונבחן מה 
 חסר לנו כספית.

 
 21:30מושיק נועל את הישיבה בשעה 
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